
PROTOKÓŁ NR XXX/12 

z posiedzenia XXX zwyczajnej sesji Rady Miejskiej 

w dniu 29 listopada 2012r. 
 

Obrady rozpoczęły się o godz. 10°°. 

W posiedzeniu udział wzięło 21 radnych.  

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 

Przed rozpoczęciem sesji, Przewodniczący Rady – P. Józef Biernacki przypomniał, że 

w listopadzie br. mija 10 lat, odkąd P. Grzegorz Nowosielski został Burmistrzem Wyszkowa. 

W związku z powyższym, serdeczne życzenia, upominki oraz bukiety kwiatów złożyli 

Burmistrzowi radni, sołtysi, a w imieniu rewii dziecięcej „Sylaba” – P. Zdunek. 

Burmistrz – P. Nowosielski podziękował za uznanie, gratulacje, kwiaty i upominki. Obiecał, 

że następne 2 lata będą bardziej spektakularne, rozwijające i lepsze dla Wyszkowa. 
 

Z-ca Burmistrza – P. Mróz dokonał prezentacji paraolimpijczyków wyszkowskich, którzy 

brali udział w ogólnopolskich zawodach dla niepełnosprawnych w Sochaczewie.  

P. Kowalewski – Prezes Spółdzielni Socjalnej oraz kapitan drużyny, przedstawił osiągnięcia 

z uczestnictwa w zawodach w Sochaczewie. Wszyscy zawodnicy podziękowali za stworzenie 

im możliwości uczestniczenia w tych zawodach oraz zwrócili się z prośbą o sfinansowanie 

w przyszłym roku zakupu strojów na 25-lecie olimpiady.  

Z-ca Burmistrza – P. Mróz podziękował za to, że drużyna reprezentuje Wyszków oraz 

obiecał, że urząd postara się pomóc zawodnikom w zakupie strojów. 
 

Burmistrz – P. Nowosielski poinformował, że 9 listopada br. zostały wręczone pamiątkowe 

dyplomy obywatelom miasta, którzy zdecydowali się pomóc finansowo w ufundowaniu 

sztandaru Wyszkowa. Pozostałym radnym, którzy nie mogli uczestniczyć w uroczystości 

9 listopada, Burmistrz podziękował i wręczył pamiątkowe dyplomy. 
 

Ad. 1. i 2. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – P. Józef Biernacki dokonał otwarcia posiedzenia sesji. 

Na wstępie przywitał wszystkich przybyłych oraz przedstawił następujący porządek obrad 

sesji: 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad oraz rozpatrzenie wniosków w sprawie jego zmian. 

3. Powołanie sekretarza obrad. 

4. Wybór Komisji Uchwał i Wniosków. 

5. Przyjęcie protokołu z ostatniej zwyczajnej i nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej. 

6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza za październik 2012 r. 

7. Zapytania. 

8. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) uchwalenia Rocznego programu współpracy gminy Wyszków z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie na 2013 rok; 

2) uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych na rok 2013 w Gminie Wyszków; 
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3) zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego 

odprowadzenia ścieków; 

4) zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Lucynów na lata 2012 – 2019; 

5) zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Leszczydół Stary na lata 2012 – 2019; 

6) nadania nazwy ulicy („Jesionowa” w miejscowości Leszczydół-Nowiny); 

7) przejęcia zadań z zakresu właściwości Powiatu Wyszkowskiego; 

8) poboru opłaty targowej w drodze inkasa, wyznaczenia inkasenta oraz określania 

wysokości wynagrodzenia;  

9) podziału Gminy Wyszków na sektory; 

10) rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Wyszkowa (dot. targowiska 

miejskiego); 

11) wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie przetargu nieruchomości gruntowej 

stanowiącej własność Gminy Wyszków (Wyszków ul. Meliorantów); 

12) wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie przetargu nieruchomości gruntowej 

stanowiącej własność Gminy Wyszków (Rybienko Nowe); 

13) rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Wyszkowa (skarga złożona przez 

P. Jabłońskiego); 

14) określenia wzorów formularzy informacji deklaracji podatkowych; 

15) uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 

2012-2043; 

16) zmian w budżecie Gminy Wyszków na 2012 rok. 

9. Zapytania i wolne wnioski. 

10. Zamknięcie obrad. 

Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 

w punkcie: 

 8.17. - uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXVIII/241/12 Rady Miejskiej 

w Wyszkowie z dnia 25 października 2012 r. w sprawie przyznania dotacji na prace 

konserwatorskie przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków;  

 8.18. – uchwały zmieniającej uchwałę nr XXIX/249/12 Rady Miejskiej w Wyszkowie 

z dnia 15 listopada 2012 r. w sprawie poboru opłaty targowej w drodze inkasa, 

wyznaczenia inkasenta oraz określenia wysokości wynagrodzenia. 

W wyniku głosowania jawnego (głosów za -20 przeciw – 0, wstrzym. się – 0), zmiany 

w porządku obrad zostały przyjęte. 
 

Ad.3. 

Sekretarzem obrad w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 20, przeciw – 0, wstrzym. się 

– 0) został wybrany P. Jan Abramczyk. 
 

Ad.4. 

Do Komisji Uchwał i Wniosków w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 20, przeciw – 0, 

wstrzym. się – 0) zostali wybrani: 

1.  P. Elżbieta Piórkowska; 

2.  P. Wojciech Rojek; 

3.  P. Władysław Dudzik. 
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Ad. 5. 

Protokół z XXVIII zwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 25 października 2012 r. w wyniku 

głosowania jawnego (głosów za - 20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), został przez radnych 

przyjęty. 

Protokół z XXIX nadzwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 15 listopada 2012 r. w wyniku 

głosowania jawnego (głosów za - 20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), został przez radnych 

przyjęty. 
 

Ad. 6. 

Burmistrz – G. Nowosielski przedstawił sprawozdanie z działalności Burmistrza Wyszkowa 

za październik 2012 r. (załącznik nr 2 do protokołu).  
 

Ad. 7. 

P. Kędzierska – Sołtys miejscowości Świniotop podziękowała Burmistrzowi, radnym, 

członkom Komisji Finansów i Gospodarki oraz wszystkim tym, dzięki którym została 

wybudowana droga w tej miejscowości. 

P. Białek – Sołtys miejscowości Lucynów podziękowała pani Prezes PWIK oraz radnemu 

Rojkowi za możliwość korzystania przez mieszkańców ul. Słonecznej w Lucynowie z sieci 

wodociągowej. 
 

Ad. 8. 

1) P. Stępkowska - Naczelnik Wydziału Promocji, Kultury i Sportu przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie uchwalenia Rocznego programu współpracy gminy Wyszków 

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ustawy 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2013 rok. Poinformowała, że 

w drodze autopoprawki Burmistrza w projekcie powyższej uchwały zostały wprowadzone 

zmiany, polegające na wykreśleniu w Rozdziale 6, pkt 1., ppkt 1) litera b wyrazu „ludowych” 

natomiast w Rozdziale 10, pkt 4. otrzymuje brzmienie: „Burmistrz nie później niż do dnia 

30.04. roku następującego po zakończeniu roku, który obejmował dany Program, przedkłada 

Radzie sprawozdanie z realizacji Programu i umieszcza je na BIP i na stronie internetowej 

Urzędu”. Następnie P. Stępkowska poinformowała, że powyższy program reguluje 

współpracę między gminą a organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami 

prowadzącymi działalność statutową. Nadrzędnym celem programu jest kształtowanie 

społeczeństwa obywatelskiego i wspieranie rozwoju społeczności lokalnych. Do zadań 

priorytetowych należy: wspieranie działalności związanej z prowadzeniem młodzieżowych 

orkiestr zespołów, prowadzenie sekcji sportowych i zajęć sportowo – rekreacyjnych (piłka 

nożna, piłka siatkowa, sztuki walki), wpieranie programów zapobiegającym bezdomności 

zwierząt, organizowanie i prowadzenie środowiskowych świetlic opiekuńczo – 

wychowawczych, prowadzenie środowiskowego programu profilaktycznego kierowanego do 

dzieci i młodzieży podejmującej ryzykowane działania, organizowanie wypoczynku letniego i 

zimowego dla dzieci i młodzieży. Oprócz zadań, które finansuje gmina, w programie znajdują 

się również liczne zadania pozafinansowe. 

P. Chodkowski poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Promocji i Kultury. 

P. Piórkowska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 
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P. Piórkowska spytała, czy za każdym razem „pedagog ulicy” co roku będzie musiał 

przystępować do konkursu? Czy ten pracownik jest zatrudniony na etacie? 

Z-ca Burmistrza – P. Warpas poinformował, że w tym roku zmieniana jest formuła 

działalności „pedagoga ulicy”. Będzie co roku musiał przystępować do konkursu, nie będzie 

to praca na etacie.  

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 21, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXX/250/12 w sprawie uchwalenia Rocznego programu 

współpracy gminy Wyszków z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 

2013 rok. 
 

2) Z-ca Burmistrza – P. Warpas poinformował, że podstawą przyjęcia Gminnego 

Programu Profilaktyki Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2013 

w Gminie Wyszków jest Diagnoza lokalnych zagrożeń społecznych. Ankietowanymi 

w przedstawionej diagnozie była grupa 99 dorosłych mieszkańców z Gminy Wyszków, 

209 uczniów ze szkół podstawowych, 378 uczniów z gimnazjów oraz 30 osób pracujących 

w punktach sprzedaży alkoholu. Następnie P. Warpas przedstawił i omówił wybrane 

zagadnienia zawarte w Diagnozie, dotyczące: 

1) Problemów społecznych w świadomości mieszkańców Gminy Wyszków; 

2) Postawy wobec alkoholu i narkotyków dorosłych mieszkańców Gminy Wyszków; 

3) Postawy wobec problemów alkoholowych pracowników/właścicieli punktów 

sprzedaży alkoholu; 

4) Picia alkoholu przez dzieci i młodzież; 

5) Innych szkód związanych z alkoholem. 

P. Jankowska – Przewodnicząca Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych poinformowała, że przyjęcie powyższego programu jest obowiązkiem gminy 

i wynika z zapisów ustawy o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi. 

Środki na realizację tego programu pochodzą z opłat za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż 

napojów alkoholowych. Gminny Program powinien być jak najlepszą odpowiedzią na 

występujące w gminnej społeczności Wyszkowa, lokalne problemy związane z piciem 

alkoholu. W związku z powyższym, w połowie roku została przeprowadzona bardzo 

szczegółowa diagnoza zagrożeń społecznych w Gminie Wyszków. Na jej podstawie 

zidentyfikowano kluczowe problemy oraz wyłoniono główne obszary problemowe, związane 

z używaniem alkoholu. Są to:  

1) Szkody społeczne i zdrowotne związane z alkoholem/uzależnieniem. 

2) Problemy rodzinne związane z alkoholem, w tym zjawisko przemocy w rodzinie. 

3) Zjawisko picia alkoholu przez dzieci i młodzież. 

Problemy te zostały przekształcone w cele do osiągnięcia oraz szereg działań, które pozwolą 

te cele zrealizować. Działania  kierowane będą do całej gminnej społeczności, do różnych 

grup wiekowych i zawodowych: dzieci, młodzieży, rodziców, nauczycieli, pedagogów, 

psychologów, terapeutów, pracowników socjalnych, kuratorów, policjantów oraz do innych 

osób pracujących w obszarze profilaktyki i rozwiązywania problemów alkoholowych. 
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W Programie znajdują się m.in. zadania związane z edukacją lokalnej społeczności nt. 

szkodliwości alkoholu oraz rozpoznawania różnych wzorów picia i szkód z nimi związanych.  

P. Piórkowska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

Z-ca Burmistrza – P. Warpas poinformował, że w drodze autopoprawki Burmistrza 

w projekcie uchwały została wprowadzona zmiana, polegająca na wykreśleniu w Rozdziale 

III, w tabelce „Planowane Działania” zdania: „zakup elektronicznej tablicy”. 

P. Dziubłowski uważa, że ilość punktów sprzedaży alkoholu nie wpływa na ilość 

sprzedawanego alkoholu. Kiedyś było 21 punktów sprzedaży, teraz jest ponad 100,a pomimo 

to na ulicach widać mniej pijanych osób. 

P. Puławska – Inspektor w Wydziale Edukacji i Spraw Społecznych nie zgadza się z tą 

opinią. Poinformowała, że wyniki przeprowadzonych ponad 60 badań ewidentnie pokazują, 

że ilość punktów sprzedaży alkoholu ma wpływ na ilość spożytego alkoholu i szkody 

wyrządzone przez spożycie alkoholu. Ponadto 85% wyszkowskiego społeczeństwa  uważa, że 

w dalszym ciągu nie wzrosła kultura picia alkoholu. 

P. Abramczyk uważa, że ograniczanie ilości punktów sprzedaży alkoholu powodowało 

kiedyś wiele podejrzeń co do prawidłowości przyznawania koncesji oraz do powstawania 

„melin”. Uważa, że w związku z sytuacją gospodarczą kraju, może być tak, że sklepy same 

będą rezygnowały z posiadanych koncesji. 

P. Piątek uważa, że przedstawiony radnym Program Profilaktyki Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych jest zbyt obszerny (dwa załączniki zawierają ponad 100 stron). Powinien być 

krótszy, skondensowany i bardziej czytelny. Nawiązując do treści programu, uważa, że 

problem z alkoholem na terenie Gminy Wyszków najlepiej obrazuje tabelka nr 1 

przedstawiona w Programie. Gdyby w Gminie Wyszków były odwrotne proporcje lokali 

gastronomicznych do sklepów z alkoholem, to kultura picia alkoholu byłaby na pewno 

większa. Dopóki jednak sklepów z alkoholem będzie cztery razy więcej niż lokali 

gastronomicznych z alkoholem, to niestety kultura picia alkoholu będzie dalej zła.  

P. Zaremba uważa, że negatywny wpływ na ilość spożywania alkoholu ma również zbyt 

duża promocja i reklama napojów alkoholowych. 

P. Puławska poinformowała, że Program Profilaktyki Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych liczy 31 stron, natomiast dosyć obszerna jest diagnoza (80 stron), która 

robiona jest raz na pięć lat.  

Burmistrz – G. Nowosielski uważa, że alkohol na pewno powinien podlegać pewnej 

reglamentacji, pewnym ograniczeniom, ale nie może to być prohibicja, bo to sprawy nie 

załatwi. Zamknięcie w Wyszkowie sklepów z alkoholem nie zlikwiduje alkoholizmu. Uważa, 

że nie jest problemem mniejsza ilości lokali gastronomicznych niż sklepów sprzedających 

alkohol, ponieważ ceny alkoholu w lokalach są wyższe niż w sklepie. Najważniejszą sprawą 

jest świadomość i edukacja młodzieży i rodziców. Alkoholizm jest i na pewno będzie dalej 

występował, ale należy zrobić wszystko, żeby w jak największym stopniu go ograniczyć. 

Trzeba szukać gdzieś złotego środka i kompromisowego rozwiązywania występujących 

problemów. 

P. Piątek sprostował, że jego uwaga co do ilości lokali gastronomicznych a sklepów 

sprzedających alkohol nie sugeruje, że podjęcie uchwały zmieniającej te proporcje, 

spowoduje zmniejszenie spożycia alkoholu. Uważa, że kultury picia alkoholu nie ma, 

a proporcje przedstawione w tabelce właśnie to pokazują.  
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Z-ca Burmistrza – P. Warpas podsumowując dyskusję, potwierdził, że rzeczywiście mniej 

pijanych osób widać na ulicach, natomiast dało się zauważyć, że więcej osób przychodzi po 

pomoc do różnych instytucji zajmujących się problemami związanymi z piciem alkoholu. 

Przedstawiony Program proponuje utrzymanie punktów sprzedaży alkoholu na tym samym 

poziomie oraz utrzymanie tych samych działań z tymi samymi organizacjami. Uważa, że to 

spowoduje spadek problemów alkoholowych i jeżeli gmina będzie się tego trzymać, to na 

pewno osiągnie sukces. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -21, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXX/251/12 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 

Profilaktyki Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2013 w Gminie 

Wyszków. 
 

3) P. Jastrzębska – Prezes Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji przedstawiła 

projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę 

i zbiorowego odprowadzenia ścieków. Poinformowała, że taryfowe ceny i stawki opłat 

dotyczą wszystkich odbiorców usług zbiorowego dostarczania wody i zbiorowego 

odprowadzania ścieków świadczonych przez PWiK. Grupy taryfowe pozostają takie same jak 

w ubiegłym roku, czyli jedna grupa odbiorców dla wody i dwie grupy odbiorców dla ścieków 

(gospodarstwa domowe i pozostali odbiorcy). Proponowane w projekcie uchwały ceny to: 

woda 3,06 zł za m³ (brutto) dla wszystkich odbiorców, natomiast ścieki to 5,95 zł za m³ 

(brutto) dla gospodarstw domowych i 7,73 zł dla pozostałych odbiorców. Cena za ścieki 

wzrośnie trochę więcej niż cena za wodę, ponieważ za ubiegły rok Przedsiębiorstwo miało 

umorzony podatek od nieruchomości, natomiast w tym roku musi go zapłacić. Do ceny za 

wodę i ścieki doliczana jest opłata abonentowa, która jest zróżnicowana w zależności od 

okresu rozliczeniowego. Opłata za okres 3-miesięczny wychodzi taniej niż za każdy miesiąc 

płacony oddzielnie. Porównując ceny do 2012 roku, poinformowała, że cena za m³ 

zaopatrzenia w wodę wzrasta o 9,27%, natomiast za ścieki o 3,77 % dla gospodarstw 

domowych i 4,07% dla pozostałych odbiorców. Z przeprowadzonych obliczeń wynika, że 

przeciętna rodzina, za 10 m³ wody i ścieków zapłaci o 4,60 zł więcej w roku 2013 niż w roku 

2012. Na proponowany poziom cen rzutują w szczególności: ogólne zjawiska inflacyjne 

przewidziane w projekcie ustawy budżetowej państwa, wzrost kosztów amortyzacji i podatku 

od nieruchomości, które wynikają z przyjęcia środków trwałych, wzrost kosztów eksploatacji 

stacji wodociągowej wynikających z jej przebudowy (m.in. koszty odsetek kredytu). 

Przyjęcie proponowanych opłat zapewni osiągnięcie rentowności zarówno w przypadku 

dostawy wody jak i odprowadzania i oczyszczania ścieków na poziomie 1%. 

P. Abramczyk  przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -20, przeciw – 0, wstrzym. się – 1), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXX/252/12 w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego 

zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzenia ścieków. 
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4) P. Kozak – Kierownik Referatu ds. Pozyskiwania Środków Zewnętrznych 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości 

Lucynów na lata 2012 – 2019. Poinformowała, że Plan Odnowy Miejscowości jest jednym 

z najważniejszych elementów odnowy wsi, jej rozwoju oraz poprawy warunków pracy i życia 

mieszkańców. Sporządzenie i uchwalenie takiego dokumentu stanowi niezbędny warunek 

przy aplikowaniu o środki finansowe w ramach „Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich 

2007-2013” działanie „Odnowa i rozwój wsi”, jak również stanowić będzie wytyczne dla 

władz Gminy Wyszków przy opracowaniu kierunków rozwoju miejscowości Lucynów. 

Priorytetowym zadaniem do realizacji w ramach tego Programu, jest budowa dwóch boisk 

sportowych w Lucynowie: boiska piłkarskiego i boiska wielofunkcyjnego oraz wyposażenie 

ich w urządzenia sportowe, małą widownię i chodniki. 

P. Abramczyk poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Finansów 

i Gospodarki. 

P. Wróbel poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Rozwoju Miasta i Wsi 

oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXX/253/12 w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy 

Miejscowości Lucynów na lata 2012 – 2019. 
 

5) P. Kozak przedstawiła projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy 

Miejscowości Leszczydół Stary na lata 2012 – 2019. Poinformowała, że sporządzenie 

i uchwalenie powyższego Planu, również jak Planu dotyczącego Lucynowa, jest niezbędnym 

warunkiem do ubiegania się ośrodki zewnętrzne na konkretne zadanie. Priorytetowym 

zadaniem tego Planu jest budowa boiska sportowego wielofunkcyjnego (pola gry do piłki 

ręcznej, siatkówki, koszykówki i tenisa ziemnego), wyposażenie boiska w urządzenia 

sportowe, chodniki oraz ogrodzenie. 

P. Abramczyk poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Finansów 

i Gospodarki. 

P. Wróbel poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Rozwoju Miasta i Wsi 

oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -20, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXX/254/12 w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy 

Miejscowości Leszczydół Stary na lata 2012 – 2019. 
 

6) P. Mikołajczyk – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Mieszkalnictwa 

i Rolnictwa przedstawił projekt uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy. Poinformował, że 

proponuje się nadanie nazwy „Jesionowa” ulicy położonej w miejscowości Leszczydół-

Nowiny. Propozycja ta została przedstawiona i pozytywnie zaopiniowana przez Komisję 

Promocji i Kultury na posiedzeniu w dniu 15 października 2012 r. Procedura nadania nazwy 

ulicy przebiegła zgodnie z uchwałą i zarządzeniem dot. nadawania nazw ulicom. 

P. Chodkowski przedstawił pozytywną opinię Komisję Promocji i Kultury. 
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P. Abramczyk poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Finansów 

i Gospodarki. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -21, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXX/255/12 w sprawie nadania nazwy ulicy. 
 

7) P. Mikołajczyk przedstawił projekt uchwały w sprawie przejęcia zadań z zakresu 

właściwości Powiatu Wyszkowskiego. Poinformował, że Zarząd Powiatu zwrócił się 

z prośbą do Burmistrza, aby drogi powiatowe znajdujące się na terenie Gminy Wyszków, 

były utrzymywane przez gminę. W związku z powyższym, Burmistrz proponuje, aby 

wyrazić zgodę na przejęcie zadań z zakresu właściwości Powiatu Wyszkowskiego 

polegających na zimowym utrzymaniu na terenie Gminy Wyszków dróg będących drogami 

powiatowymi w okresie od 1 stycznia 2013 r. do 31 marca 2013 r. i od 1 listopada 2013 r. 

do 31 marca 2014 r. oraz na utrzymaniu czystości tych dróg w okresie od 1 stycznia 2013 r. 

do 31 grudnia 2013 r. Koszty utrzymania powyższych dróg, ponosi powiat. P. Mikołajczyk 

zaznaczył, że projekt powyższej uchwały został szczegółowo omówiony na komisjach Rady 

Miejskiej. 

P. Abramczyk  przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Chodkowski poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Promocji i Kultury. 

P. Piórkowska poinformowała o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

P. Abramczyk spytał, czy znane są już kwoty jakie powiat przekaże gminie na realizację 

powyższego zadania? 

P. Mikołajczyk poinformował, że na utrzymanie dróg powiatowych w okresie 

przedstawionym w projekcie uchwały, gmina otrzyma od powiatu 250.957 zł. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -21, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXX/256/12 w sprawie przejęcia zadań z zakresu właściwości 

Powiatu Wyszkowskiego. 
 

8) P. Mikołajczyk przedstawił projekt uchwały w sprawie poboru opłaty targowej 

w drodze inkasa, wyznaczenia inkasenta oraz określenia wysokości wynagrodzenia. 

Poinformował, że wyznaczenie nowego inkasenta oraz ustalenie wysokości opłaty targowej 

dotyczy targowiska przy ul. Dworcowej i obejmuje okres od 1 stycznia do 31 grudnia 

2013 roku. Zaznaczył, że projekt powyższej uchwały został szczegółowo omówiony na 

komisjach Rady Miejskiej. Jedyna zmiana wprowadzona w drodze autopoprawki Burmistrza 

dotyczy zalecenia Regionalnej Izby Obrachunkowej i polega na wykreśleniu z uchwały w § 1 

ustępu 2.: „Pobór w drodze inkasa prowadzony będzie na targowisku przy ul. Dworcowej 

w Wyszkowie”. Uchwała została również uzupełniona o nazwisko inkasenta wyłonionego 

w drodze przetargu – Teresę Leszczyńską. 

P. Abramczyk  przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 



 

 

 

9 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Chodkowski poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Promocji i Kultury. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 21, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), 

przyjęli do realizacji uchwałę Nr XXX/257/12 w sprawie poboru opłaty targowej 

w drodze inkasa, wyznaczenia inkasenta oraz określenia wysokości wynagrodzenia. 
 

9) P. Mikołajczyk przedstawił projekt uchwały w sprawie podziału Gminy Wyszków na 

sektory. Poinformował, że w związku z nowelizacją ustawy o utrzymaniu czystości 

i porządku w gminach, urząd jest zobowiązany do dostosowania prawa miejscowego do 

przepisów, które będą obowiązywały od 2013 roku. Pierwszą uchwałą, która została 

przygotowana z tego zakresu, to uchwała w sprawie podziału gminy na sektory. Została ona 

szczegółowo omówiona na komisjach stałych Rady Miejskiej. 

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Chodkowski poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Promocji i Kultury. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za - 21, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXX/258/12 w sprawie podziału Gminy Wyszków na sektory.  
 

10) P. Mikołajczyk przedstawił projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na 

działalność Burmistrza Wyszkowa. Poinformował, że skargę, dotyczącą funkcjonowania 

targowiska miejskiego przy ul. Dworcowej złożył Pan Bogusław Olszak zam. w Piszu. 

Zarzuty, które zostały przedstawione w skardze, to: brak prawidłowego doboru kadry 

obsługującej targowisko, brak odpowiednio oznakowanych ubrań odblaskowych dla służb 

targowiska, brak odpowiedniego wyznaczenia stanowisk do handlu. Pan Olszak uważa, że 

targowisko jest źle zarządzane oraz brak jest nadzoru nad funkcjonowaniem targowiska. 

Ustosunkowując się do powyższej skargi, P. Mikołajczyk proponuje 

 uznać skargę za bezzasadną. Projekt uchwały został szczegółowo omówiony na komisjach 

stałych Rady Miejskiej. 

P. Abramczyk  przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Chodkowski przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

P. Piórkowska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

P. Abramczyk poinformował, że na Komisji Finansów i Gospodarki dużo dyskutowano na 

temat zarzutów podniesionych w skardze. Żeby w przyszłości uniknąć podobnych sytuacji, 

należy wyciągnąć ze skargi wnioski na przyszłość, a na dzień dzisiejszy zrealizować to co 

możliwe (zakupić kamizelki dla zarządcy targowiska czy wyznaczyć prowizoryczne 

stanowiska do handlu). 

Z-ca Burmistrza – P. Mróz sprostował, że mimo tego, że w ostatnim czasie było kilka skarg 

na Burmistrza Wyszkowa, to nigdy nie było skargi na to, że ktoś oszukuje czy coś kombinuje. 
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Z każdej skargi urząd stara się wyciągać wnioski i np. w tej sprawie  zapadała już decyzja 

o zakupie stroju identyfikującego zarządcę targowiska. W projekcie przyszłorocznego 

budżetu znalazła się kwota 500.000 zł, w ramach której planowana jest dalsza modernizacja 

targowiska (usprawnienie kanalizacji sanitarnej i deszczowej, wykonanie oświetlenia, 

utwardzenie terenu, wykonanie alejek). Ponadto planuje się, żeby opłata z tzw. rezerwacji, 

która dziś jest dochodem dzierżawcy, wpływała w przyszłości do gminy.  

P. Abramczyk w formie sprostowania, poinformował, że w swojej wcześniejszej 

wypowiedzi nie miał nic złego na myśli, a jedynie to, aby wspólnie starać się zapobiegać 

sytuacjom podnoszonym w skargach. 

P. Wróbel poinformował, że aby zapobiec lawinie skarg na Burmistrza, Komisja Rozwoju 

Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych przyjęła wniosek dotyczący 

interpretacji prawnej co do zasadności rozpatrywania sprawy Pana Bogusława Olszak, jako 

skargi na Burmistrza Wyszkowa. 

P. Łubińska – radca prawny wyjaśniła, że zgodnie z KPA przedmiotem skargi może być 

w szczególności zaniedbanie lub nienależyte wykonywanie zadań przez poszczególne organy. 

Wg Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Warszawie oraz NSA, przedmiotem skargi 

może być także każda negatywna ocena działalności podmiotu powołanego do wykonania 

zadań lub innego podmiotu, któremu zlecono zadania z zakresu administracji publicznej. 

O tym, czy pismo może być uznane za skargę, decyduje treść tego pisma, niezależnie od tego, 

jaką ono ma formę i jak zostało przez osobę skarżącą zatytułowane. Pismo złożone przez 

Pana Bogusława Olszak, jest bez wątpienia skargą i w takim trybie jak dziś powinno zostać 

rozpatrzone.  

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -21, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXX/259/12 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 

Burmistrza Wyszkowa. 
 

Zgodnie z § 31, pkt 2 Przewodniczący Rady przekazał prowadzenie sesji 

Wiceprzewodniczącemu Rady – Jerzemu Krukowi. 

P. Kruk - Wiceprzewodniczący Rady ogłosił przerwę w obradach do godz. 12.50 (20 min). 

Po przerwie P. Kruk  wznowił posiedzenie obrad sesji. 
 

11) P. Kozon – Kierownik w Wydziale Strategii i Rozwoju Gminy przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie przetargu nieruchomości 

gruntowej, stanowiącej własność Gminy Wyszków. Poinformowała, że sprzedaż dotyczy 

nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność gminy, położonej w Wyszkowie przy 

ul. Meliorantów, składającej się z działek nr 2420/7 i 2420/9 o łącznej powierzchni 4696 m². 

Obie działki będą zbyte, jako jedna nieruchomość. Cena powyższych nieruchomości ustalona 

przez rzeczoznawcę majątkowego wynosi 128 zł/m². Teren ten przeznaczony jest pod 

oświatę.  

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Chodkowski poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Promocji i Kultury. 
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Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -14, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXX/260/12 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie 

przetargu nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Wyszków. 
 

12) P. Kozon przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

w trybie przetargu nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Wyszków. 

Poinformowała, że sprzedaż dotyczy nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność gminy, 

położonej w Rybienku Nowym, składającej się z działek nr 49/71 i 50/27 o łącznej 

powierzchni 2148 m². Obie działki będą zbyte, jako jedna nieruchomość. Cena powyższych 

nieruchomości ustalona przez rzeczoznawcę majątkowego wynosi 151 zł/m². Teren ten 

przeznaczony jest pod budownictwo mieszkaniowe. 

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Chodkowski poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Promocji i Kultury. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -14, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXX/261/12 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż w trybie 

przetargu nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Wyszków. 
 

13) P. Kozon przedstawiła projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 

Burmistrza Wyszkowa. Poinformowała, że Państwo Hanna i Julian Jabłońscy wystąpili do 

Urzędu Miejskiego w sprawie wydania decyzji dotyczącej zwrotu poniesionych kosztów za 

wykonaną dokumentację projektową w zakresie zmian miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Wyszków dla fragmentów wsi Rybno. Państwo Jabłońscy poprosili 

o zwrot kwoty w wysokości 24.000 zł. W odpowiedzi na pismo, poinformowano Państwa 

Jabłońskich, że powyższe żądanie nie może być pozytywnie rozpatrzone, ponieważ 

zainteresowani w 1998 roku sami złożyli wniosek w sprawie jednostkowej zmiany planu 

Gminy Wyszków w zakresie dotyczącym działek, których byli właścicielami i wyrazili 

gotowość sfinansowania jednostkowej zmiany planu. Gmina poniosła koszty procedury 

planu, a Państwo Jabłońscy, zgodnie z deklaracją, koszty związane z opracowaniem 

dokumentacji w zakresie zmiany planu. Powyższe roszczenie ma charakter cywilnoprawny 

i nie podlega załatwieniu przez organ administracyjny w formie decyzji. W związku 

z powyższym, skargę złożoną przez Państwa Jabłoński proponuje się uznać za bezzasadną. 

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Chodkowski przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -17, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXX/262/12 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 

Burmistrza Wyszkowa. 
 



 

 

 

12 

14) Skarbnik – P. Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia 

wzorów formularzy informacji deklaracji podatkowych. Poinformował, że wzory 

formularzy zostały uaktualnione o zmiany w podatkach, zatwierdzonych przez Radę Miejską 

na 2013 rok. 

P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Chodkowski poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Promocji i Kultury. 

P. Piórkowska poinformowała o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Oświaty i Spraw 

Społecznych. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -18, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXX/263/12 w sprawie określenia wzorów formularzy 

informacji deklaracji podatkowych. 
 

15) Skarbnik – P. Korczakowski przedstawił projekt uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2012 – 2043. Poinformował, że 

zmiany w prognozie polegają na wprowadzeniu wydatków na zimowe oczyszczanie dróg na 

okres do marca 2014 roku oraz na zwiększeniu wydatków na zadaniu inwestycyjnym 

„Budowa monitoringu wizyjnego miasta – etap II”.  

P. Abramczyk  przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Chodkowski przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

P. Piórkowska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -16, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXX/264/12 zmieniającą uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej na lata 2012 – 2043. 
 

16) Skarbnik – P. Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 

Gminy Wyszków na 2012 rok. Poinformował, że najważniejsze zmiany proponowane 

w budżecie, które przedstawione były na komisjach stałych Rady Miejskiej, to m.in.: 

 wzrost dochodów o odsetki od nieterminowych wpłat z tytułu podatków i opłat (78.000 

zł); 

 wzrost dochodów o odsetki od środków finansowych na rachunkach (175.000 zł); 

 wzrost dochodów w dziale Oświata i wychowanie (wpływy z różnych dochodów) 

(7.250 zł); 

 wzrost wydatków na gospodarkę gruntami i nieruchomościami (35.000 zł); 

 zmniejszenie wydatków na plany zagospodarowania przestrzennego (-20.000 zł); 

 wzrost wydatków na oświatę i wychowanie (275.400 zł); 

 wzrost wydatków na oświetlenie ulic, placów i dróg (8.000 zł); 

 wzrost wydatków na budowę chodnika w Leszczydole Starym (5.000 zł); 

 wzrost wydatków na dokumentacje projektową drogi na os. Norwida (5.000zł); 
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 zmniejszenie wydatków na budowę ul. Zakolejowej (-16.000 zł). 

Ponadto, do projektu uchwały, który został przedstawiony na komisjach, Burmistrz 

wprowadził następujące autopoprawki: 

 wzrost dochodów o subwencję oświatową (281.629 zł); 

 wzrost dochodów o dotację na meble dla Świetlicy Socjoterapeutycznej (3.000 zł); 

 wzrost wydatków na drogi gminne – przygotowanie terenu pod obwodnicę 

(60.000 zł); 

 wzrost wydatków na gospodarkę gruntami i nieruchomościami (15.000 zł); 

 wzrost składek na ubezpieczenie (20.000 zł); 

 remont samochodu OSP w Kamieńczyku (8.000 zł); 

 wzrost wynagrodzeń dla szkół podstawowych (120.000 zł); 

 remont boiska Orlik przy Gimnazjum Nr 2 (14.000 zł); 

 zakup mebli do kuchni w Świetlicy Socjoterapeutycznej (6.000 zł); 

 zamontowanie kamery monitoringu miejskiego na budynku WOK „Hutnik” 

(20.000 zł); 

 organizacja imprez kulturalnych – wigilia (21.629 zł). 

Na skutek wprowadzonych zmian, zarówno planowane dochody jak i wydatki budżetu 

wzrosną o kwotę 544.879 zł. 

P. Abramczyk  przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 

P. Wróbel przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 

Środków Zewnętrznych. 

P. Chodkowski przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 

P. Piórkowska przedstawiła pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -17, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXX/265/12 zmian w budżecie Gminy Wyszków na 2012 rok. 
 

17) P. Mikołajczyk przedstawił projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXVIII/241/12 

Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 25 października 2012 r. w sprawie przyznania 

dotacji na prace konserwatorskie przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 

Poinformował, że w podjętej w październiku uchwale, przyznającej dotację na wykonanie 

prac remontowych i konserwatorskich w Kościele w Kamieńczyku, nie wpisano roku, na jaki 

dotacja ta zostaje przyznana. W związku z powyższym, zmiana w obowiązującej uchwale 

polega na wpisaniu w § 1 uchwały roku 2013, na który dotacja została przyznana.  

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -15, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXX/266/12 zmieniającą uchwałę Nr XXVIII/241/12 Rady 

Miejskiej w Wyszkowie z dnia 25 października 2012 r. w sprawie przyznania dotacji na 

prace konserwatorskie przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 
 

18) P. Mikołajczyk przedstawił projekt uchwały zmieniającej uchwałę nr XXIX/249/12 

Rady Miejskiej w Wyszkowie z dnia 15 listopada 2012 r. w sprawie poboru opłaty 

targowej w drodze inkasa, wyznaczenia inkasenta oraz określenia wysokości 

wynagrodzenia. Poinformował, że zgodnie z zaleceniem Regionalnej Izby Obrachunkowej 
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zmiana w projekcie obowiązującej uchwały, polega na wykreśleniu z uchwały w § 1 ustępu 2 

„Pobór w drodze inkasa prowadzony będzie na targowisku przy ul. Dworcowej 

w Wyszkowie”. 

Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w powyższej sprawie. 

Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za -17, przeciw – 0, wstrzym. się – 0), przyjęli 

do realizacji uchwałę Nr XXX/266/12 zmieniającą uchwałę nr XXIX/249/12 Rady 

Miejskiej w Wyszkowie z dnia 15 listopada 2012 r. w sprawie poboru opłaty targowej 

w drodze inkasa, wyznaczenia inkasenta oraz określenia wysokości wynagrodzenia. 
 

Ad.9. 

P. Szczerba poinformował, że na Komisji Promocji i Kultury padła propozycja, aby 

uaktywnić teren przeznaczony pod budowę ratusza i wykonać tam lodowisko. Jeżeli byłaby 

akceptacja tego pomysłu, to na przyszły rok jest możliwość ubiegania się o dofinansowanie 

na tzw. „Białe Orliki”. Ponadto poprosił o przesłanie na adres mailowy informacji o tym, co 

ustalono na spotkaniu w sprawie ścieżek rowerowych. 

Wiceprzewodniczący Rady – P. Kruk odczytał zaproszenie od Młodzieżowej Orkiestry 

Dętej OSP w Wyszkowie na wigilijny koncert, który odbędzie się 9 grudnia 2012 roku 

o godz. 16°° w Klubie „Mozi”. 

 

Ad. 10. 

O godzinie 13.40 uznając porządek obrad XXX Zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej za 

wyczerpany, Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej P. Jerzy Kruk dokonał zamknięcia obrad. 

 

 

Protokołowała    Sekretarz obrad     Przewodniczący Rady 

 

Bożena Czerwińska   Jan Abramczyk        Józef Biernacki 


